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Amsterdam, 13 oktober 2024 
 
 
Aan: 
Canan Uyar, Wijbe Langeveld, Silke Tijkotte,  
Kirsten Zimmerman,  Jos de Krieger, Nicoline van der Torre 
 
 
Betreft: Advies DB aan College van B&W inzake zonering Het Groene Veld 
 
 
Beste mensen, 
 
We hebben elkaar al weer even niet gesproken en we hopen echt dat het goed met jullie gaat 🤗🍀 
 
Gelezen hebbende het advies van het DB Noord aan het College van B&W inzake de zonering van Het 
Groene Veld zijn we verbaasd en willen we graag onze reactie aan jullie meegeven. 
 
In de inleiding van het advies wordt de bestuurlijke achtergrond en de bestuurlijke prioriteit weergegeven. 
Voor elk van de 3 te programmeren functies op Het Groene Veld, Nuts, Sport en EWW, is er een evengrote 
prioriteit. In het advies zien we de (gewenste) evenredigheid echter niet terug, wordt de EWW afgeknepen 
en zelfs zo goed als onmogelijk gemaakt.  
We zien dat het DB vasthoudt aan haar eerste advies aan het college van B&W met dat verschil dat er iets 
meer tijd en ruimte is voor de bewoning van leden van de Verademing op de Slibvelden dan de 1 jaar die 
het DB aanvankelijk voorstelde. Laten we een herhaling van zetten voorkomen en uitgaan van een gelijk 
belang en een gelijke toedeling van ruimte voor alle 3 de functies. 
 
We leggen dit hierna uit door het advies per functie na te lopen. 
 
1. Nuts. 
Voor wat betreft de HWC van Vattenfall is er eenduidigheid: de hulpwarmtecentrale gaat gebouwd 
worden op het voorgestelde deel van de Slibvelden en de Verademing heeft inmiddels 15 huishoudens uit 
het aanstaande bouwgebied verplaatst naar andere delen van de Slibvelden.  
Inzake TenneT merken wij op dat TenneT in meerdere overleggen heeft aangegeven dat een stuk terrein 
op Slibvelden verre van ideaal is voor het bouwen van een onderstation. Zij mikken op een andere lokatie 
in de buurt en hebben daartoe concrete voorstellen. We snappen dat ze vasthouden aan de Slibvelden 
(als slechtste logistieke en financiële optie) totdat er zekerheid is voor een andere lokatie, maar we weten 
van TenneT dat ze zich vol gaan inzetten om samen met het stadsbestuur die andere lokatie te realiseren. 
 
2. Sport (lees Rugby) 
Het DB adviseert om 2 rugbyvelden te realiseren met alle bijbehorende voorzieningen (!) op de Slibvelden. 
• dit houdt in dat alle ruimte op de Slibvelden die resteert na de bouw van de HWC van Vattenfall hieraan 
toe moet worden bedeeld 
• een gedeeltelijke bewoning wordt daarmee uitgesloten (ook TenneT wordt dan uitgesloten!) 
• twee rugbyvelden met de genoemde voorzieningen passen ruimtelijk gezien niet op de Slibvelden 
• logistiek en financieel gezien brengt dit grote complicaties met zich mee 
• de door het DB gepresenteerde tekentafelontwerpen zijn nergens op gebaseerd nu gedegen onderzoek 
naar de logistieke en financiële haalbaarheid nog niet is gedaan 
• ontsluiting gaat conflicten opleveren met de grotere evenementen van de Verademing 
• de ecologische zone rondom de Slibvelden,  dus de Noord-Hollandsche Kanaalschegzone inclusief de 
35+ beschermde diersoorten wordt grote schade toegebracht 
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• 2 rugbyvelden maken een sprong over de slotgracht tot in de bosrand noodzakelijk. Dit schaadt direct 
het Pepijnpad. De gemeente is vorige maand al achteloos geweest met het Pepijnplekje, gaat dat nu weer 
gebeuren met het Pepijnpad? 
 
3. EWW  
Het DB adviseert om de EWW, (bewoning, cultuur & recreatie) op enkel het westelijk deel te laten 
plaatsvinden 
• voor de bewoning is er 1,2 ha nodig, het westelijk deel van Het Groene Veld is 3 ha 
• eerdere studies in samenwerking met de Vrije Ruimte lieten zien dat in dit geval dan ook een groot 
gedeelte van het grasveld naar bewoning toe moet 
• wij zien het gehele grasveld en de directe omgeving echter als een stadspark dat vrij moet blijven voor 
de buurt, Noord en de stad 
• dit stadspark is een publieke voorziening die qua ruimte niet aan de Verademing toegerekend moet 
worden 
• de 1,2 ha bewoning is nodig voor max 60 mensen, dat rekenen we aan de Verademing toe 
• 60 mensen zijn nodig om de programmering, de (ondersteunende) horeca en het onderhoud van het 
terrein en de gebouwen te verrichten 
• de 60 mensen verrichten dit werk vrijwillig en daardoor blijven alle prijzen laag (niet commercieel) 
• vanwege brandveiligheid is 1,2 ha nodig om 60 mensen in kleine opstallen te laten wonen  
• grotere evenementen van 1000 tot 2000 mensen (Drift Festival, Autonomous Food Festival, 
Circusbende, Paint & Beer en ADM Festival) kunnen niet meer plaatsvinden 
• bewoning vindt plaats in het stadspark, in cultuur-, recreatie- en evenementen gebied, dat is bijzonder 
onprettig voor bezoekers en bewoners 
• de culturele en sociaal maatschappelijke uitstraling zoals we die nu aan het opbouwen zijn wordt 
drastisch geminimaliseerd 
 
Eerder beginnen met Rugby dan 01-10-2027 ? 
Ai, dat gaat echt problemen opleveren. Eerder liet Vattenfall al weten dat twee bouwprojecten 
tegelijkertijd op de Slibvelden niet kan. Ook de wethouder zei “het netjes te willen doen, alles in gepaste 
volgordelijkheid waarbij alle partijen normale ruimte hebben om te komen tot wat ze moeten doen”. 
En pijnlijk is ook dat we net 15 huishoudens hebben verplaatst (beslist geen sinecure) en dat we zeg over 
1,5 jaar nog eens 60 huishoudens naar het westelijk deel moeten verhuizen.  
Hoeveel flexibiliteit kan je van mensen vragen ?  
Wij hebben fantastisch veel energie, maar onze bronnen zijn helaas niet oneindig. 
 
Tot slot: 
Wij zijn er niet op gericht om alleen maar te gaan voor het maximale en wij willen en kunnen best 
inschikken. Maar met dit advies van het DB wordt de beleidslijn van de Vrije Ruimte (het realiseren van 
een woon-, werkgemeenschap van 125 mensen op 5ha) echt tekort gedaan, onhaalbaar en een 
onevenredig deel van de taart toegekend.  
Wij snappen de problematiek van en rondom de rugby en zijn in gesprek met hen. Wij willen er best 
uitkomen maar denken dat we voor wat betreft de rugby nog eerst eens echt goed moeten rekenen en 
tekenen en niet zomaar wat moeten roepen met de kans dat de enige mogelijkheid om een EWW in 
Amsterdam te realiseren gewoon uit onze gezamenlijke handen glijdt. 
 
Wat is wijsheid, wat denken jullie dat we moeten doen ? 
Hebben jullie nog vragen, bel ons ! 
 
Met hartelijke groet, 
 
Hay Schoolmeesters, Daan van de Ende, (T: 06 164 858 44, E: hschoolmeesters@gmail.com) 
 
Namens het bestuur van de Verademing: 
Anouk van der Jagt (Penningmeester) 
Corinna Kuchta (Secretaris) 
Jenny Stock (Voorzitter) 
 
 


